
 

Zápis č. 3/2013 (89) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 4. 3. 2013 
 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., Ing. 
Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, 
Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Bc. Martin Mašlán, Lukáš Urbančok 
(celkem 8 členů AS) 

Omluveni: doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., Ing. Peter Janků  
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Bc. Eva Navrátilová, doc. 

Mgr. Milan Adámek, Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc., prof. Ing. Roman 
Prokop, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka 

3. Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

4. Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB. 

5. Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro rozdělení finančních prostředků 
FAI pro rok 2013“. 

6. Projednání návrhu Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na FAI 
UTB ve Zlíně pro akademický rok 2013/14. 

7. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny 
účastníky zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   
Zápis je bez připomínek. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o výsledcích voleb zástupců FAI do 
AS UTB. Do zaměstnanecké komory AS UTB byli zvoleni Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., 
Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., Ing. Libor Pekař. Do studentské 
komory AS UTB byli zvoleni Ing. Martin Papež a Bc. Jiří Vincenec. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 29. 1. 2013: 

• Prorektorka doc. Prokopová informovala o odhadu možného počtu studentů 
v příštím roce v souvislosti s krácením dotace – střední odhad je u bakalářského 
studia 86%, u navazujícího magisterského studia 87% a u Ph.D. studia by ke 
snížení dojít nemělo.  
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• Pror. Sedlařík informoval o zapojení UTB do spolupráce s firmami (inovační 
vouchery, UTB podala 60 nabídek, pozn. Dr. Chramcova - FAI podala cca 40 
nabídek).  

• AS UTB schválil Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2013 ve verzi čistopisu ze dne 
28.1.2013. 

• Ing. Macháčková informovala o projednávání výchozího dokumentu pro novelu 
zákona o vysokých školách. Habilitační a profesorská řízení by mělo být možno 
až do 31.12.2018 zahájit dle současných pravidel, ukončení těchto zahájených 
řízení do 31.12.2020. Informace o pravomocích správní rady. 

• Dr. Illík informoval o možnosti využití prostor Viktoria klubu na U2 pro 
studentský klub (zapojit do projektu Studentskou unii a studentskou komoru 
AS UTB). 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 19. 2. 2013: 

• Rektor prof. Sáha informoval o tom, že UTB získala pouze 2 (z 30 podaných) 
projektů GAČR. 

• Dne 15.2.2013 proběhlo soudní jednání na Krajském soudě ve Zlíně, při kterém 
byli zproštěni obžaloby z dotačního podvodu tři funkcionáři UTB ve Zlíně. 

• Proběhne výběrové řízení na právní služby. 
• UTB se posunula na lepší pozici v tvůrčí činnosti RIV – více finančních 

prostředků do IGA. Velký podíl na výzkumné činnosti má FAI. 
• Pror. Prokopová informovala o rozhodnutí rektora UTB o přesunu výuky z důvodů 

květnových státních svátků, které připadají na středy. Dne 9.5. bude probíhat 
výuka s rozvrhem 8.5. 

• Ing. Macháčková podala informace o projednání výchozího dokumentu pro Novelu 
zákona o vysokých školách, prof. Sáha doplnil a rozvinul důležité body (složení a 
způsob volby AS se nemění, rektor bude disponovat personálními kompetencemi 
pro celou VŠ, tyto ale může delegovat – návrh RVŠ – ponechat stávající 
pravomoci fakult, možno je v odůvodněných případech omezit statutem). 

• Doc. Sysel kritizoval požární cvičení. Rektor vysvětlil problematiku bezpečnosti 
UTB, zdůraznil význam cvičení a nastínil koncepci opatření. V diskusi doc. Sysel a 
Ing. Macháčková poukázali na problém únikových možností pro vozíčkáře. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   
Děkan FAI prof. Vašek informoval o výsledcích průzkumu efektivity výzkumných 
pracovníků na celé UTB, FAI z tohoto průzkumu vyšla nejlépe.  
Prod. Ostravský informoval o tom, že k 4.3.2013 bylo na FAI přijato 450 přihlášek do 
bakalářského studia (KS – BTSM 22, IŘT 37 + 6 Praha; PS – BTSM 134, IŘT 157, ITA 
94).  
Doc. Adámek informoval členy AS FAI o přípravě STOČ, která proběhne ve spolupráci 
s VŠB-TU na FAI dne 25.4.2013. Dále informoval o tom, že na FAI bylo k 31.1.2013 
podáno 53 nových projektů IGA. Zasedla hodnotící komise a projekty byly zaslány ke 
schválení do celouniverzitní komise IGA. Po schválení budou rozděleny finanční 
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prostředky z IGA, na FAI dojde k navýšení finančních prostředků v závislosti na 
výsledcích a výstupech tvůrčích činností, čímž dojde i k navýšení celkových finančních 
prostředků na FAI.  
Prod. Prokop informoval o zvyšující se tendenci výjezdů studentů v rámci programu 
Erasmus. Zvyšující se zájem studentů o Erasmus je i díky členovi AS FAI, který inicioval 
otevření volitelného předmětu anglické konverzace. Došlo i k navýšení výjezdů 
zaměstnanců v rámci Erasmu a příjezdu zahraničních studentů na naši fakultu.  
Prod. Sysala informoval o zajímavém umístění FAI v žebříčku, který sestavují 
Hospodářské noviny. FAI se umístila na 5. místě z 12-ti hodnocených.     

ad 3) Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.    
Návrh této směrnice byl projednáván na minulém zasedání AS FAI a na zasedání LK AS 
FAI. Zápis ze zasedání LK AS FAI byl zaslán členům AS FAI. Projednávané změny se 
týkaly především úpravy článků č. 16 a 17 viz zápis z LK AS FAI. Další změna byla 
v tabulce – příloha č.1, poznámka č. 6 týkající se limitů u nehodnocených konferencí. 
Proběhla diskuse k projednávanému materiálu. Další připomínky z řad členů AS FAI 
nebyly. Další plánovaná změna se týká čl. 23 – problematika uznávání části studia. Tato 
problematika bude projednána na zasedání vedení FAI a návrh bude předložen na 
dalších zasedáních AS FAI. 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB. 
Tento materiál byl projednáván již na minulém zasedání AS FAI a na zasedání LK AS 
FAI. Došlo k upřesnění článku č. 5, odst. 3 a doplnění čl. č. 7. Další připomínky z řad 
členů AS FAI nebyly.  

Návrh usnesení AS FAI 89/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 89/1                                                                                                                                                                
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB. 

ad 5) Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro rozdělení finančních prostředků 
FAI pro rok 2013.  

Děkan FAI krátce představil projednávaný materiál a podotkl, že zásadní změny oproti 
loňskému roku nejsou. Došlo k drobným formálním úpravám. Vzhledem k tomu, že byl 
celouniverzitně zrušen sociální fond, ruší se i v tomto materiálu. Došlo k úpravám ve 
smyslu změn Pravidel rozpočtu UTB. Tajemnice FAI zdůraznila, že zásadní změna 
proběhla v kapitole rozdělení příspěvku doktorandům. Oproti loňskému roku dochází 
k navýšení příspěvku směřovaného na součásti na 50% (vloni bylo 30%). Finanční 
prostředky na doktorandy budou k dispozici na středisku školitele doktoranda. Část 
provozních prostředků ústavů, která jsou rozdělována na základě výsledků publikační 
činnosti, bude reflektovat aktivity vykázané v OBD v letech 2009-2011.  
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ad 6) Projednání návrhu Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na FAI 
UTB ve Zlíně pro akademický rok 2013/14.  
Prod. Ostravsý krátce představil projednávaný materiál. Materiál vychází z obdobného 
materiálu pro UTB. Došlo k aktualizacím dat. Termín promocí je zablokován již od jara 
loňského roku. V úterý 6.5.2014 bude probíhat čtvrteční výuka. Může ještě dojít ke 
změnám v termínech předzápisů do studia a k úpravě zvýrazněných řádků v materiálu. 
Případné nesrovnalosti konzultujte s Dr. Chramcovem. Materiál bude předložen ke 
schválení na příštím zasedání AS FAI.   

ad 7) Různé.   
• Prod. Sysala upozornil na nesrovnalost u variabilního symbolu u platby za 

přijímací řízení ve směrnici SD 13/12 Směrnice k veřejně vyhlášenému 
přijímacímu řízení pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro 
ak. rok 2013/14. Variabilní symbol bude upraven na základě usnesení AS FAI.  

Návrh usnesení AS FAI 89/2 
AS FAI schválil změnu variabilního symbolu pro poplatek za přijímací řízení ve 
Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský studijní program 
Inženýrská informatika pro ak. rok 2013/14.  

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 89/2  
AS FAI jednomyslně schválil změnu variabilního symbolu pro poplatek za přijímací 
řízení ve Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský studijní 
program Inženýrská informatika pro ak. rok 2013/14. 

• Dr. Matýsek přednesl nejdůležitější informace ze zasedání Rady vysokých škol ze 
dne 21.2.2013. 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 18.3.2013 na 13.00 hod 
v zasedací místnosti 51/606. 

 
Ve Zlíně dne 8. 3. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

         


